
Fau-møte 4. april 2024 
 
Til stede:  
 
Erling Halsne: 4a og 6a 
Helge Breistrand: 3b 
Ingeborg Sæbø: 3a 
Dag Magne Torland: 1a 
Karina Olsen Kjetilstad: 5b 
Mona Spångberg: 4b 
Ingeborg Førre: 5b 
Monica Dale: 1c 
Kristian Helgesen: 2a 
Stine Waage: 7a 
 
Tema: Inntekter ved 17. mai-feiring på Førre skole: fordelingsnøkkel .  
 
Bakgrunn for møtet er email som er sendt ut fra årets 17. mai komité. De ønsker å endre 
fordelingsnøkkelen, slik at korpset og ungdomshuset får faste beløp – ikke 10 % og 7 % av 
samlet inntekt, slik det er nå.  
 
Erling Halsne har lest seg opp på vedtektene til 17. mai komitéen (Brønnøysund registeret).  
I vedtektene står det at 17. mai komitéen ligger under FAU, så det er FAU som kan 
bestemme dette.  
 
Her står det at beløpet som skal stå fast på konto fra år til år skal være på 15.000.  
 
Forslag fra FAU er at i år står fordelingsnøkkelen slik den er, men at vi endrer dette fra og 
med enste år.  
 
Diskusjon rundt hvordan pengene som samles inn skal brukes.  
 
Forslag:  
 

- korps og speider kan også ha leker ect. for å kunne få ekstra inntekt.  
Det vil også lette arbeidsmengden for foreldrene i 6. klasse.  

 
- Foreldre og elever i 6. klasse arrangerer 17. mai. Men FAU fordeler inntektene etter 

hver 17. mai. Et fast beløp pr. elev.  
 

- Før ny fordelingsnøkkel vedtas vil FAU (styret) ha møte med korps, speider og 
ungdomshuset.  
 

 
Rammer for fordelingsnøkkel og klassetur i 7. klasse fom. Skoleåret 24/25 vil bli bestemt på 
neste FAU-møte, 5. juni, kl. 18.00 


